

Fællesmøde d. 8. marts 201

Johnny, Torben, Henning og Siri

1. Valg af ordstyrer og referent

Henning blev ordstyrer, Siri referent.

2. Nyt fra arbejdsgrupperne

Bestyrelsen

Gennemgang af dagsorden til generalforsamlingen.

I. Diskussion af enkelte forslag til generalforsamlingen:

a) Forslag fra bestyrelsen om at ændre navn til Genskaberne eller Foreningen Genskabet blev droppet, primært som en unødvendig ændring.

b) Forslag om at give bestyrelsen bemyndigelse til at ændre status til erhvervsdrivende forening uden forudgående ekstraordinær generalforsamling i løbet af året.

Usikkerhed om det bliver nødvendigt, og vi kan muligvis blive moms fritaget iflg. D.A.5.18 Genbrugsbutikker med almennyttigt formål ML § 13, stk. 1, nr. 18. Forslaget består.

c) Øvrige forslag handler om formalia (adresseændringer) og var ikke til diskussion.

II. Gennemgang af regnskabet: Begge bestyrelsesmedlemmer havde glemt printet, men Henning kunne fortælle, at vi har tjent ca. 30.000 og brugt få tusinde, mest på nøgler og farveprint.

Dagsorden og regnskab offentliggøres søndag d. 11. marts.

Kommunikationsgruppen

Siri viste en skitse til opslag/indbydelse, som bygger på genbrug af opslagene fra vær-med-kampagnen i november. Feedback om at adressen bør fremgå i teksten, ikke kun i adressefeltet. Den rettes til og gøres færdig hurtigst muligt og uddeles til ophængning til Johnny og Torben

Eventgruppen

Arrangementet holdes kl. 11-15.

Torben vil gerne stå for kaffe på dagen, og efterlyser hjælpere og kage-/bollebagere.

Henning og Susanne Bram og Siris datter vil gerne spille lidt "spontant" på klaveret, Penelope beder sin mor om det samme.

Workshop m Orøgami (papirflyvere o.lign.) sker i upcycling, hvis det bliver klar. Penelope har den bold.

Vi dropper (måske) egentlige taler, men fortæller folk løbende om hvad man kan bruge stedet til, viser rundt og svarer på spørgsmål.

Vigtigt at vi bruger dagen til at hverve nye medlemmer og frivillige, så vi er klar med indmeldelsesark mv. (Siri)

Butikken:

Opgaver frem til åbningen

Jonas (Smedegaard) vil gerne sætte et anlæg op for os.

Åbningstid: lørdage 10-14 i begyndelsen.

Vagtplan: Johnny sørger for at lave en kontakliste med de frivillige; send navn og telefonnummer på dem I snakker med til ham. Egentlig vagtplan laves kort efter åbning, hvor der holdes et orienteringsmøde (snarest efter åbningen), hvor proceduren for en vagttjans gennemgås.

Skiltning: Laves i samarbejde med kommunikationsgruppen og værkstedsgruppen. Siri har idéoplæg. Bøger: Penelope sorterer op og organiserer dem.

Værkstedet

Opgaver før åbning:

Døre og vinduer, rockwool inddækkes og rester fjernes, oprydning. Torben tager sig af det og beder om en hånd på arbejdsdagene.

Kursusgruppen

Forårs-/ sommerprogram med spændende muligheder klar til åbningen. Der er foredrag og/eller kurser ca en gang om måneden.

Reparationsworkshops, Torben står for det og tænker over hvor tit det skal foregå.

Upcycling hver tirsdag aften, når det bliver varmere.

Aktiviteter for alle (inkl. børn): 1 weekend om måneden fra april, workshops, Siri står for det.

Affaldsgruppen

Siri refererede fra Tanja, at det er ejers ansvar at sørge for at vi kan komme af med restaffald. Det var der ikke stemning for at belaste Ester med, og flere mente at det ikke er korrekt. Beslutning om hvad butikken konkret gør med sit restaffald, bio og papir (som man ikke kan komme af med på genbrugsstationen) udskydes til et senere møde, hvor Tanja eller en anden fra affaldsgruppen inviteres til at dokumentere reglerne. Siri efterlyser de sorte bøtter fra FORS' plastforsøg til flere interne sorteringsstationer (i køkken, værksteder, butik og lager) til sortering i alle fraktioner.

3. Siden sidst

Der har været arbejdsdag hver lørdag. Vi holdt en kold og kort fredagsbar med Torben, Johnny, Siri, Jesper og Johnny B. Så længe det er koldt vil vi gerne holde det privat.

Torben og Siri var på Makværket efter bl.a. en lyskasse, som vil indgå i et skilt. Toben har købt en del af værktøjet til værkstedet.

Bestyrelsen mødtes d. 3. marts. Referat sendes ud hurtigst muligt. (Siri)

4. Kalenderen

sø. 18.3. kl. 14-16 Generalforsamling
lø. 24.3. kl. 11.-15 Åbningsarrangement
fr. 30.3. kl. 17 Fredagsbar

Vi vil ikke holde det i butikken så længe det er koldt, og her efterlyses nogen som vil lægge hus til.

lø. 31.3. kl. 10-14 Kræmmermarked
Foreningen deltager med bananvognen, opslag, sæsonprogram mv. - ikke med salg. Siri, Johnny og Torben vil gerne være med. (Åbent i butikken og containeren samtidig, hvem springer til?)

ma. 2.4. Insekthotel workshop. Kontakt med Anja Agger hurtigst muligt (Siri).

on. 4.4. kl. 19-21 LAG: infomøde om gratis kurser (i Forsamlingshuset).

fr. d. 6.4. Fællesmøde

Sted og mødefacilitator blev ikke aftalt.

sø 22.4. Affaldsindsamling i naturen

Siri deler eller giver meget gerne opgaven videre.

5. Evt.

Der var ingenting til evt.

6. Feedbackrunde

Positiv holdning til at mødet var effektivt og primært orienterende. Vi øver os på sociokratiet og holdt runderne ok. God stemning.